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PROTOKÓŁ nr XXV/2020
z Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie

odbytej w dniu 27 stycznia 2020 r. o godz. 16.00

           Sesja odbyta w dniu 27 stycznia 2020 r.   o godz. 16.00 w Sali RCK, ul. Wojska Polskiego 4 w
Rogoźnie.

Sesja zwołana została przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Łukasza Zaranka.

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Łukasz Zaranek, który trzykrotnym
uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył Sesję i przewodniczył jej obradom.

Po powitaniu Pań i Panów Radnych, Pana Burmistrza, Pani Skarbnik, Sekretarza, gości przystąpiono do
realizacji porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w Sesji bierze
udział 13 radnych. 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności gości z sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

II Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z  XXII, XXIII i XXIV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie.
4. Pytania Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Sołtysów do Starosty i Radnych Rady Powiatu
Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w
Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna.
5. Informacja o aktualnej sytuacji w zakresie zimowego utrzymania dróg w Gminie Rogoźno.
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

a) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających
schronienia osobom z terenu Gminy Rogoźno, które ze względu na wiek, chorobę lub
niepełnosprawność wymagają częściowej opieki i pomocy w zaspokajaniu niezbędnych potrzeb
życiowych, w tym bezdomnym,

b) zmiany Uchwały Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r.
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania,

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na
obszarze miasta  Rogoźna  w rejonie ulicy Łąkowej,

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym –  część
działki nr 304/2 położonej w Studzieńcu,

e) zmiany ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez
właściciela nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub nieruchomości
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanej jedynie przez część roku,

f) utworzenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Rogoźnie oraz nadania mu statutu.
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7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał
Rady Miejskiej.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne głosy i wnioski.
12. Zakończenie.

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący zaproponował wykreślenie pkt 3 z porządku obrad, a na wniosek Pana burmistrza
wprowadził następujące uchwały w kolejności:
g) wskazania kandydata Gminy Rogoźno do Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób
Niepełnosprawnych w Obornikach
h) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia
opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności na rok 2020
i) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020

Pan radny Paweł Wojciechowski zapytał o sprawy:

- powód wycofania protokołów z poprzednich sesji

- dyżurowania pana Przewodniczącego,

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły zostaną w najbliższym czasie uzupełnione, co do
terminu zwołania sesji to jest to kompetencja Przewodniczącego Rady Miejskiej, a jeżeli chodzi o dyżury
to wstępnie termin zakładał 27 stycznia, ale nikt z mieszkańców nie zgłosił się na spotkanie.

Pan radny Hubert Kuszak poruszył sprawy:

- terminu sesji, terminu komisji SSOiK i ogólnej sytuacji czyli bałaganu na e-sesji

Henryk Janus poruszył sprawy 

- uporządkowania protokołów, braku odpowiedzi na maila w spr. protokołów, prośba o umieszczanie w
zaproszeniach oprócz daty sesji dni tygodnia słownie w nawiasie.

Po tych uwagach porządek posiedzenia sesji został przyjęty – 11 głosami „za”, 1 głosie „wstrzymującym
się” i 3 nieobecnych.

Ad. 3 Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady
Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna.

Pan radny Paweł Wojciechowski poruszył następujące tematy:

- wniosku z KGFiR w spr. spotkania z zarządem powiatu i kontynuacji prac związanych z inwestycją
budowy chodnika „Za jeziorem” oraz kwestii podpisania umowy na modernizacje drogi w Studzieńcu –
radny powiatu pan Janus powiedział, że odpowiedzialna za prace zarządu jest pani Starosta i to ona jest
osobą decydującą jednak sprawę tę radny Janus przekaże na najbliższym zarządzie, natomiast umowa
dotycząca modernizacji drogi w Ryczywole została podpisana w grudniu zeszłego roku, a projekt jest już
prawie gotowy, pan Janus dodał, że wszyscy na środki czekają.

- utylizacji azbestu  – pan kierownik Piątkowski wskazał, że utylizacja będzie się odbywała tak, jak na
dotychczasowych warunkach. Pan Piątkowski: jeśli radni są zainteresowani dogłębnie ten temat
poznać, to można zwrócić się pisemnie, to wtedy właściwe osoby w urzędzie szczegółowa informację
przygotują z terminami jak to było po kolei i jakie ewentualne przyczyny wskazuje starostwo…

Radny H. Janus: Panie kierowniku Piątkowski, mówi Pan ze radni mogą przyjść do gminy i się
dowiedzieć? To nie radni powinni się dowiedzieć, ale mieszkańcy chcą wiedzieć co robić więc
powinna być informacja na stronie urzędu.
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- kwestii montażu windy, w budynku starostwa, programów dofinansowania, wysokość kosztorysu oraz
sprawy montażu schodów przed budynkiem urzędu, radny powiatu poinformował, że nie pamięta
dokładnego kosztu windy ale jest to ok. 300 tys zł na całe zadanie, 

- sprawy ASF i ptasiej grypy – radny Bogusław Janus poinformował, że na terenie powiatu nie ma
takiego zagrożenia, a w tej chwili odbywają się spotkania szkoleniowe w tej sprawie, w Uścikowie
odbędzie się 28 stycznia o godz. 10.

Pan radny Kuszak w tym samym temacie azbestu dociekał, czy gmina prowadzi statystyki ile jest azbestu
i gdzie jest on składowany? – pan kierownik Piątkowski poinformował, że takie statystyki nie są gminie
potrzebne. Radny poprosił radnego Janusa o dostarczenie statystyk w tym temacie dla jego wiadomości,

- kwestii wykonania boisk szkolnych – pan Janus poinformował, że decydentem w kwestii wykonania
boisk jednego, czy dwóch jest Rada Powiatu.

Ad. 5 Informacja o zimowym utrzymaniu dróg.

Ten punkt zreferował krótko pan kierownik Paweł Andrzejczak – poinformował, że w miesiącu grudniu z
uwagi na okresowy i bardzo łagodny przebieg zimy nie zachodziła potrzeba prowadzenia akcji w zakresie
zimowego utrzymania dróg. Radny Kuszak zapytał, czy kierownik orientuje się, czy na terenie powiatu
czy województwa były prowadzone prace związane z zimowym utrzymaniem ? Kierownik
poinformował, że nie jest to jego kompetencja. Radny Wojciechowski poprosił o informację o jak
wygląda sytuacja z przetargami na utrzymanie zimowe dróg i czy jest płacone za gotowość pełnienia
dyżurów? Kierownik poinformował, że chodniki realizuje CIS, w umowie nie ma kwoty za dyżury, jest
tylko za sama akcję zima. A 29 stycznia otwierane są kolejne postępowania, bo pierwsze ofert były o
wiele wyższe niż rok temu. Reszta materiałów nie była przez radnych analizowana z powodu braku osób
zaproszonych. (materiały stanowią załącznik do protokołu).

Ad. 6 Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

a) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających
schronienia osobom z terenu Gminy Rogoźno, które ze względu na wiek, chorobę lub
niepełnosprawność wymagają częściowej opieki i pomocy w zaspokajaniu niezbędnych potrzeb
życiowych, w tym bezdomnym, brak pytań, uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 radnych),

b) zmiany Uchwały Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r.
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania, brak pytań, uchwała została przyjęta jednogłośnie (13
radnych),

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na
obszarze miasta  Rogoźna  w rejonie ulicy Łąkowej, brak pytań, uchwała została przyjęta
jednogłośnie (13 radnych),

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym –  część
działki nr 304/2 położonej w Studzieńcu, brak pytań, uchwała została przyjęta jednogłośnie (13
radnych),

e) zmiany ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez
właściciela nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub nieruchomości
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanej jedynie przez część roku,
uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 radnych),

f) utworzenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Rogoźnie oraz nadania mu statutu,  w głosowaniu
autopoprawki nr 1 udział wzięło 10 radnych „za” i 3 radnych „wstrzymujących się” pan Szuberski
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 wyjaśnił radnym jakie zadania zostaną wdrożone do OSiR, jak będzie wyglądało jego
finansowanie oraz zarządzanie, całość uchwały – 11 głosów „za” i 2 głosy „wstrzymujące się”
Radny Kutka zapytał, czy po wprowadzeniu tej uchwały sport z urzędu zostanie przeniesiony do
OSiR-u? Burmistrz wskazał, że parę zadań zostanie, a większość zostanie wyprowadzone z
urzędu, a pozostaną: półmaraton, turniej piłki siatkowej plażowej, siatkowej. Radny Kuszak
zapytał, czy burmistrz zatrudni menagera, żeby podnieść sport na wyższy poziom? Pan Szuberski
poinformował, że w najbliższym czasie zostanie ogłoszony konkurs na kierownika OSiR. Radny
dopytał o przeznaczenie kwoty 250 tys zł, czy to jest tylko na cele materialne, czy na projekty
unijne i czy można się spodziewać kolejnych dofinansowań do OSiR-u? Burmistrz wskazał, że jest
kilka zadań do realizacji – zabezpieczyć środki na spłatę leasingu, remont sal, przebudowa boisk
– a te środki w wysokości 250 tys zł, to jest zarys wstępny w zależności od kosztorysów. Radny
Kutka zapytał, czy w ramach nadwyżki środków zakład budżetowy będzie mógł wykonywać
działania inwestycyjne? Roman Szuberski odpowiedział, że wręcz będzie musiał takie zadania
wykonywać. Pan radny Wojciechowski zapytał, jak będzie wyglądało przekazywanie dotacji do
zakładu, czy będzie to podobnie jak z CIS-em? Pan Szuberski poinformował, że po rozeznaniu
przez RCK, ta kwota zostanie uściślona i będzie uzależniona od wielkości zadań i imprez. Pan
Kuszak zapytał, czy hala wejdzie również w skład OSiR-u? Burmistrz powiedział, że jeżeli zostanie
wybudowana to tak. 

g) wskazania kandydata Gminy Rogoźno do Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób
Niepełnosprawnych w Obornikach, radny Wojciechowski zwrócił uwagę na to, że uchwała
powinna zostać wykropkowana, a następnie dodał, że Klub Radnych „Aktywni dla Gminy
Rogoźno” będą głosowali za poparciem kandydatury pana Przewodniczącego Łukasza Zaranka,
uchwała została przyjęta jednogłośnie (13 radnych),

h) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia
opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności na rok 2020, uchwała
została przyjęta 9 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się” i 1 braku głosu,

i) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020 – w tym punkcie  radny Kuszak zaproponował
zabezpieczenie środków na szczepionki dla dziewczynek w wieku 12 lat przeciwko wirusowi
HPV. Burmistrz wyjawił wątpliwości co do zabezpieczenia i wysokości kwoty na szczepionki oraz
metodę wyboru osób do tego programu. Pan radny powiedział, że w urzędzie są osoby
kompetentne, które mogą się tym tematem zająć. Pan radny Bartosz Perlicjan powiedział, że
zamiar wniesienia zmiany do budżetu w spr szczepionek przeciwko HPV dla dziewczynek
powinien być poprzedzony dyskusją na komisjach i ewentualnie wniesione zmiany  na sesji w
miesiącu lutym. Pan radny Kuszak powiedział, że jest to dobry pomysł i zaakceptował formę
przedsyskutowanie tego najpierw na posiedzeniach komisji.
 Autopoprawka do tej uchwały została przyjęta 12 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” i
całość uchwały została przyjęta jednogłośnie (13 radnych).

Ad. 7 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady za okres od 16 grudnia 2019r. do 27 stycznia 2020r.

GRUDZIEŃ 2019

18 grudnia - Jasełka w Przedszkolu Kubusia Puchatka w Rogoźnie (Wiceprzewodniczący Zbigniew
Chudzicki)
19 grudnia - Wigilia dla osób samotnych z Gminy Rogoźno
20 grudnia - Wigilia Centrum Integracji Społecznej i Spółdzielni OPUS (Wiceprzewodniczący Jarosław
Łatka)
20 grudnia - Jasełka w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Pruścach
28 grudnia - Obchody 101. rocznicy Wybuchu Powstania Wielkopolskiego w Rogoźnie
28 grudnia - Odsłonięcie tablicy upamiętniającej Powstańców Wielkopolskich z Jaracza
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(Wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki)

STYCZEŃ 2020

4 stycznia - Turniej Piłki Nożnej Halowej o Puchar Sztabu WOŚP
7 stycznia - Spotkanie z Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji i Kontroli UM w Rogoźnie w sprawie
Charytatywnego Turnieju Siatkówki
8 stycznia - Promocja książki "Smaki i uroki Rogoźna"
10 stycznia - Spotkanie Rogozińskiego Oddziału Rejonowego PZERiI w Rogoźnie
11 stycznia - GLPS wspiera WOŚP (Wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki)
12 stycznia - Otwarcie 28.Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w Rogoźnie
13 stycznia - Dyżur w Biurze Rady (brak interesantów)
13 stycznia - Podsumowanie 5.Półmaratonu (Wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki)
15 stycznia - Spotkanie Koła "Rofama" PZERiI w Rogoźnie
17 stycznia - Toast noworoczny Starosty Obornickiego w Wargowie
18 stycznia - Spotkanie noworoczne Oddziałowej Sekcji Emerytów i Rencistów ZNP w Rogoźnie  (radna
Katarzyna Erenc-Szpek)
18 stycznia – Dzień Babci i Dziadka wraz z balikiem karnawałowym dla dzieci  w Sołectwie Studzieniec
(Wiceprzewodniczący Jarosław Łatka)
20 stycznia - Dyżur w Biurze Rady - przełożony z 27 stycznia (1 interesant)
22 stycznia - Koncert kolęd Społecznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Rogoźnie
24 stycznia - Toast noworoczny Burmistrza Obornik w Objezierzu
25 stycznia - Bal dzieci i młodzieży niepełnosprawnej w Parkowie
26 stycznia - Charytatywny Turniej Siatkówki w Rogoźnie

Sprawozdanie z KGFiR 
Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Analiza i zatwierdzanie planu pracy KGFiR.
5. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie.
6. Wolne głosy i wnioski.
7. Zamknięcie obrad.
Obecni na posiedzeniu zaproszeni goście: Burmistrz Rogoźna Roman Szuberski, Skarbnik

Irena Ławniczak, Sekretarz Marek Jagoda.
Na spotkaniu ocecni byli również członkowie Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury.
Komisja pracowała nad planem pracy na 2020 rok. Do zaproponowanego planu uwagi zgłosił Pan
Henryk Janus aby dopisać do planu styczniowego punkt: Analiza wykonania wniosków KGFiR od
początku kadencji, do oceny działalności finansowej w miesiącu kwietniu dopisać – analiza
funkcjonowania CIS, przenieść temat dotyczący PSP oraz OSP w Gminie Rogoźno na wrzesień 2020.
Wnioski zostały przyjęte. Kolejną zmianą była ocena działalności Ośrodka za jeziorem, która została
umieszczona do analizy w miesiącu czerwcu ( komisja wyjazdowa).
Komisja zgłosiła wniosek dotyczący zapisu , rozwinięcia tematu  w planie pracy Rady Miejskiej w
miesiącu czerwcu dotyczącej przygotowania kąpielisk do wypoczynku oraz badania czystości wód w
akwenach.
W związku z tym, że sesja Rady Miejskiej została zwołana  30.12.2019 na godz.12:00 Komisja
postanowiła zrezygnować z omawiania projektów uchwał.
Wnioski Radnych:
Radny Paweł Wojciechowski złożył wniosek, który został przyjęty jednogłośnie. 
Wniosek skierowany do WZDW w sprawie zorganizowania  wizji na ulicy Kościelnej a w konsekwencji
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montaż bramek z pleksą wzdłuż wymienionej ulicy w celu ochrony istniejących tam budynków.

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad..
3. Przyjęcie protokołów z dnia 25.11.2019 oraz 30.12.2019
4. Informacja w zakresie zimowego utrzymania dróg w Gminie Rogoźno
5. Praca nad projektem Statutu Sołectw Gminy Rogoźno
6. Analiza wniosków składanych przez KGFiR od początku kadencji
7. 5. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie
8. Wolne głosy i wnioski.
9. Zamknięcie obrad.
Obecni na posiedzeniu zaproszeni goście: Burmistrz Rogoźna Roman Szuberski, Skarbnik Irena
Ławniczak, Sekretarz Marek Jagoda, Kierownik GOPS Ewelina Kowalska, Pracownik GOPS Marzena
Piątkowska, Sołtysi Sołectw Gminy Rogoźno
Komisja zapoznała się z informacjami przesłanymi przez Zarządców dróg leżących w Gminie Rogoźno (
GDDKiA, Zarząd Dróg Wojewódzkich, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, Burmistrz Rogoźna).
Dokumenty zostały szczegółowo opracowane. Do dnia wystawienia sprawozdania Gmina Rogoźno nie
poniosła kosztów dotyczących utrzymania zimowego dróg gminnych.
Kolejnym tematem była praca nad Statutem Sołectw Gminy Rogoźno. Radni oraz Sołtysi zgłaszali
wnioski, poprawki, które zostały przegłosowane przez Sołtysów a następnie Przez Członków komisji.
Ostateczny projekt zostanie Radzie Miejskiej przedstawiony po konsultacjach społecznych, którymi będą
Zebrania Sołeckie zwołane w  I kwartale 2020 roku.
Następnie zostały omówione wnioski, które Członkowie KGFiR składali do różnych instytucji od początku
kadencji. Odnośnie wymienionego tematu były zapytania do Burmistrza Rogoźna.
Kolejnym punktem było omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję.
Wnioski przegłosowane przez Komisję Gospodarki Finansów i Rolnictwa, a
zgłoszone przez członków komisji:

Henryk Janus:
- Remont bruku zaniżenia i przepustu na drodze 272553P w Gościejewie.
Ewa Wysocka:
- montaż znaku informacyjnego do posesji 48 w Międzylesiu,
- uzupełnienie ubytków tłuczniem w Budziszewku na drodze od wjazdu do szkoły,
- uzupełnienie ubytków tłuczniem na drodze w Studzieńcu przy bloku nr 17.
Roman Kinach:
- zamontowanie znaku informacyjnego „ul. Leśna” w Rogoźnie,
- wyprofilowanie ulic: Leśnej, Topolowej i Olchowej.
Paweł Wojciechowski:
- wniosek do Wód Polskich o wycinkę drzew gatunku topola przy rzece Wełnie (od ulicy    
  Wągrowieckiej),
- wniosek o pozwolenie na wycinkę drzew (topoli) plus określenie kosztów wycinki na ulicy 
  Potulickiej,
- wyrównanie i uzupełnienie tłuczniem ulic: Leśnej, Topolowej, Brzozowej i Kasztelańskiej.
Brałem udział w następujących spotkaniach I wydarzeniach:
1. Balik charytatywny dla dzieci z Sołectwa Jaracz – 24.01.2020 r.
2.Bal niepełnosprawnych  dzieci i młodzieży w Parkowie – 25.01.2020 r.
3. Festyn charytatywny w Rogoźnie – 26.01.2020 r.

Pan radny Wojciechowski powiedział, że pierwszy raz przyszło mu pracować w takich warunkach, bo
dotychczas podejmowane wnioski na komisji były sprawnie i jednomyślnie, a obecnie kiedy wnioski były
ponawiane ci sami radni co dotychczas byli za wnioskiem, teraz byli przeciwni.
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Sprawozdanie z prac Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury
Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 17stycznia 2020 roku

Dnia 17 stycznia 2020 r. o godz 16.00 w Ośrodku za Jeziorem rozpoczęło się posiedzenie Komisji Spraw
Społecznych, Oświaty i Kultury.
W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, a także Burmistrz Rogoźna Roman Szuberski,
Przewodnicząca Rady Powiatu i Kierownik Wydziału Renata Tomaszewska, Skarbnik Gminy Irena
Ławniczak, Kierownik Wydziału Roman Piątkowski, Kierownik GOPS Ewelina Kowalska, Sekretarz Marek
Jagoda, a także członek Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa oraz pracownicy Rogozińskiego
Centrum Kultury.
Porządek obrad obejmował:
1) rozpoczęcie posiedzenia,
2) przedstawienie porządku obrad,
3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia,
4) kontrola działalności Rogozińskiego Centrum Kultury i Ośrodka za Jeziorem,
5) zaopiniowanie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej,
6) wolne głosy, wnioski i komunikaty,
7) zakończenie.
Podczas posiedzenia kierownicy Rogozińskiego Centrum Kultury oraz główna księgowa RCK przedstawili
działalność tej instytucji w 2019 roku oraz obecnie.
Komisja podjęła wniosek do Dyrektora RCK o przedłożenie do najbliższej sesji zestawienia etatów
pracowniczych w RCK wraz z wynagrodzeniami na dzień 31 grudnia 2019 r.
Materiały na najbliższą sesję Rady Miejskiej, tj. projekty uchwał, przedstawiali w kolejności: Kierownik
GOPS Ewelina Kowalska, Kierownik Wydziału Roman Piątkowski oraz Sekretarz Marek Jagoda.
Podczas posiedzenia Komisji przedłożone zostały następujące wnioski radnych:

powyższy wniosek Dyrektora RCK o przedłożenie do najbliższej sesji zestawienia etatów
pracowniczych w RCK wraz z wynagrodzeniami na dzień 31 grudnia 2019 r.,

nie działa czerwone światło dla pieszych na przejściu dla pieszych przez drogę powiatową - ul.
Wielka Poznańska na wysokości Placu Karola Marcinkowskiego - przejście w kierunku świetlicy,

przedłożenie radnym informacji dot. ulic Długa i Seminarialna, tj. o: 
1) terminie rozpoczęcia robót, 
2) harmonogramie poszczególnych robót, 
3) zamieszczenie informacji dla mieszkańców na stronie internetowej UM w Rogoźnie
o harmonogramie robót, a zwłaszcza etapy/kolejność zamknięcia poszczególnych odcinków
dróg ul. Długa i Seminarialna oraz jak będzie wyglądało (jak będzie prowadzone) udrożnienie
ruchu podczas robót,

przesmyk do Kościoła Ducha Św.: kwestia uprzątnięcia - śmieci, wykoszenie, a także usunięcie
zwisających gałęzi,

wyrównanie drogi - ul. Werbla w Rogoźnie,
zmiana organizacji ruchu przy Tesco,
uatrakcyjnienie i uprzątnięcie terenu przy pumptracku - w tym usunięcie gałęzi,
wykrzywiona tablica z nazwą miejscowości - Pruśce - od strony Wągrowca.

Komisja Rewizyjna swoje Posiedzenie odbyła 21 stycznia 2020 w sali nr 20 Urzędu Miasta.
Tematem posiedzenia była Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg Gminnych w roku
budżetowym 2019. zgodnie z przyjętym Planem pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2020
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       Wszyscy członkowie komisji otrzymali wcześniej szczegółowe sprawozdanie sporządzone przez
kierownika Wydziału Rozwoju Gospodarczego Pana Pawła Andrzejczaka dotyczące:

- Zadania związane z pracami remontowymi na drogach i ulicach,
- Zadania związane z remontami cząstkowymi nawierzchni bitumicznych,
- Zadania związane z pracami związanymi z wycinką drzew, krzewów oraz wykaszaniem poboczy,
- Zadania związane z oznakowaniem ulic,
- Zadania związane z utrzymaniem sieci kanalizacji deszczowej,
- Zadania związane z dostawami piasku,
- Zadania związane z realizacją zadań dofinansowanych ze środków zewnętrznych w ramach wydatków
bieżących.

 Członkowie po wcześniejszym zapoznaniu i przeanalizowaniu otrzymanych materiałów, na posiedzeniu
komisji nie wnieśli żadnych uwag .

Ad. 8 Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania
uchwał Rady Miejskiej.

SPRAWOZDANIE
BURMISTRZA ROGOŹNA

z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Rogoźnie 
za okres od  16.12.2019 r. do 26.01.2020 r.

a) Uchwała NR XXII/192/2019 w sprawie zmiany uchwały nr II/5/2018 z dnia 29 listopada 2018 r. w
sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
b) Uchwała NR XXII/193/2019 w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie,
uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
c) Uchwała NR XXII/194/2019 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie, uchwała
przesłana do Wlkp U Woj.
d) Uchwała NR XXII/195/2019 w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie,
uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
e) Uchwała NR XXII/196/2019 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie,
uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
f) Uchwała NR XXII/197/2019 w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie,
uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
g) Uchwała NR XXII/198/2019 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie,
uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
h) Uchwała NR XXII/199/2019 w sprawie odwołania przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
i) Uchwała NR XXII/200/2019 w sprawie przyjęcia rezygnacji  wiceprzewodniczącego Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
i) Uchwała NR XXII/201/2019 w sprawie wyboru przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
j) Uchwała NR XXII/202/2019 w sprawie przyjęcia rezygnacji przewodniczącego  Komisji Gospodarki,
Finansów i Rolnictwa, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
j) Uchwała NR XXII/203/2019 w sprawie odwołania wiceprzewodniczącego  Komisji Gospodarki,
Finansów i Rolnictwa, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
k) Uchwała NR XXII/204/2019 w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji
Gospodarki, Finansów i Rolnictwa, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
l) Uchwała NR XXII/205/2019 w sprawie przyjęcia rezygnacji przewodniczącego Komisji Spraw
Społecznych, Oświaty i Kultury, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
m) Uchwała NR XXII/206/2019 w sprawie odwołania wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych,
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Oświaty i Kultury, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.

m) Uchwała NR XXII/207/2019 w sprawie wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego  Komisji
Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
n) Uchwała NR XXII/208/2019 w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2018 z dnia 29 listopada 2018 r. w
sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
o) Uchwała NR XXII/209/2019 w sprawie zmiany uchwały nr II/7/2018 z dnia 29 listopada 2018 r. w
sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
p) Uchwała NR XXII/210/2019 w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miejskiej do
wystawiania polecenia wyjazdu służbowego dla przewodniczącego Rady, uchwała przesłana do Wlkp U
Woj.
r) Uchwała NR XXII/211/2019 w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Rogoźno do Rady Społecznej
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach, uchwała przesłana do Wlkp U
Woj.
s) Uchwała NR XXII/212/2019 w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Rogoźno w Wojewódzkim
Ośrodku Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
t) Uchwała NR XXII/213/2019 w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Rogoźno w Stowarzyszeniu
Gmin i Powiatów Wielkopolski, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
u) Uchwała NR XXII/214/2019 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy
Rogoźno w Stowarzyszeniu „Dolina Wełny”, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
w) Uchwała NR XXII/215/2019 w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy w Stowarzyszeniu Gmin,
Powiatów i Województw „Droga S11”, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
x) Uchwała NR XXII/216/2019 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą
Oborniki, a Gminą Rogoźno w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu
zbiorowego, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.

a) Uchwała NR XXIII/217/2019 w sprawie w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2020 rok, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
b) Uchwała NR XXIII/218/2019 w sprawie w sprawie określenia jednostkowej stawki dotacji
przedmiotowej na 2020 rok, (ZAMK), uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
c) Uchwała NR XXIII/219/2019 w sprawie w sprawie dotacji przedmiotowej na 2020 rok dla Centrum
Integracji Społecznej w Rogoźnie – samorządowego zakładu budżetowego, uchwała przesłana do Wlkp
U Woj.
d) Uchwała NR XXIII/220/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogoźno na lata
2020 – 2037, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
e) Uchwała NR XXIII/221/2019 w sprawie budżetu Gminy Rogoźno na rok 2020, uchwała przesłana do
Wlkp U Woj., RIO
f) Uchwała NR XXIII/222/2019 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
g) Uchwała NR XXIII/223/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej
w trybie bezprzetargowym – część działki nr 36/1, Cieśle, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
h) Uchwała NR XXIII/224/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej
w trybie bezprzetargowym – działka nr 2/2, Rogoźno, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
i) Uchwała NR XXIII/225/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w
trybie bezprzetargowym – część działki nr 1443/12, Rogoźno, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
j) Uchwała NR XXIII/226/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w
trybie bezprzetargowym – część działki nr 595/35 położonej w miejscowości Ruda i część działki nr 439
położonej w miejscowości Gościejewo, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
k) Uchwała NR XXIII/227/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębach ewidencyjnych Słomowo,
Szczytno, Parkowo i Jaracz na obszarze gminy Rogoźno, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
m) Uchwała NR XXIII/228/2019 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, uchwała przesłana do Wlkp U Woj., RIO oraz
ogł w DZ.U. poz 11097 z dn 19.12.2019
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n) Uchwała NR XXIII/229/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu,
uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
o) Uchwała NR XXIII/230/2019 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok, uchwała
przesłana do Wlkp U Woj., RIO
p) Uchwała NR XXIII/231/2019 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata
2019-2037, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
r) Uchwała NR XXIII/232/2019 w sprawie ustalenia wydatków Gminy, które nie wygasają z upływem
roku budżetowego 2019, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.

a) Uchwała NR XXIV/233/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej
w trybie bezprzetargowym – część działki nr 1807/6 położonej w Rogoźnie, uchwała przesłana do Wlkp
U Woj.
b) Uchwała NR XXIV/234/2019 w sprawie zajęcie stanowiska w sprawie drogi S11, uchwała przesłana do
Wlkp U Woj.
c) Uchwała NR XXIV/235/2019 w sprawie delegowanie przedstawiciela do Powiatowej Komisji
Bezpieczeństwa, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
d) Uchwała NR XXIV/236/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy Rogoźno na rok 2019, uchwała
przesłana do Wlkp U Woj., RIO
e) Uchwała NR XXIV/237/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata
2019-2037, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
f) Uchwała NR XXIV/238/2019 w sprawie planu pracy na rok 2020:Rady Miejskiej, uchwała przesłana do
Wlkp U Woj.
g) Uchwała NR XXIV/239/2019 w sprawie planu pracy na rok 2020:Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i
Kultury, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
h) Uchwała NR XXIV/240/2019 w sprawie planu pracy na rok 2020:Komisji Gospodarki, Finansów i
Rolnictwa, uchwała przesłana do Wlkp U Woj.
i) Uchwała NR XXIV/241/2019 w sprawie planu pracy na rok 2020:Komisji Rewizyjnej, uchwała przesłana
do Wlkp U Woj.
j) Uchwała NR XXIV/242/2019 w sprawie planu pracy na rok 2020:Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
uchwała przesłana do Wlkp U Woj.

 Informacja z zakresu gospodarowania mieniem gminnym za okres od 26 listopada 2019 r. do
14 stycznia 2020 r. sesja odbyła się 27 stycznia, brak info od 14 do 27 stycznia 

Przychody: 

1. W dniu 16 grudnia 2019 r. w Kancelarii Notarialnej w Rogoźnie przed notariuszem Danielem
Drążkiewiczem zawarto umowy sprzedaży:
a)  prawa własności niezabudowanej nieruchomości, tj. działki nr 2408/6 o pow.0,1104ha

(KW PO1O/00025563/8), położonej w Rogoźnie przy ul. Skrajnej (obręb ROGOŹNO),               
        – Repertorium A nr 2310/2019, za cenę 42.238,20zł brutto. Sprzedaż nastąpiła w trybie
przetargowym,

b) prawa własności zabudowanej nieruchomości, tj. działki nr 206 o pow.0,3500ha
(KW PO1O/00027577/3), położonej Dziewcza Struga 15, gm. Rogoźno (obręb GARBATKA), –
Repertorium A nr 2318/2019, za cenę 72.100,00zł brutto. Sprzedaż nastąpiła w trybie
przetargowym,

c) prawa własności niezabudowanej nieruchomości, tj. działki nr 197/11 o pow.0,1100ha
(KW PO1O/00026122/2), położonej w Rogoźnie w rejonie ul. Słonecznej (obręb ROGOŹNO),
– Repertorium A nr 2326/2019, za cenę 54.661,20zł brutto. Sprzedaż nastąpiła w trybie
przetargowym, 

d) prawa własności niezabudowanej nieruchomości, tj. działki nr 1346/4 o pow.0,0143ha (KW
PO1O/00019276/4), położonej w Rogoźnie przy ul. Polnej (obręb ROGOŹNO),                    –
Repertorium A nr 2334/2019, za cenę 3.750,00zł brutto. Sprzedaż nastąpiła w trybie
bezprzetargowym z udzieloną 50% bonifikatą w myśl Uchwały Nr XIV/116/2019 Rady
Miejskiej w Rogoźnie z dnia 28 sierpnia 2019 r. 
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2. W dniu 16 grudnia 2019 r. w Kancelarii Notarialnej w Pile przed notariuszem Mariuszem
Kasprzakiem zawarto umowę sprzedaży prawa własności niezabudowanej nieruchomości,
tj. działki nr 2408/12 o pow.0,1260ha (KW PO1O/00025563/8), położonej w Rogoźnie przy
ul. Skrajnej (obręb ROGOŹNO), – Repertorium A nr 10732/2019, za cenę 44.722,80zł brutto.
Sprzedaż nastąpiła w trybie przetargowym. 

3. W dniu 20 grudnia 2019 r. w Kancelarii Notarialnej w Obornikach przed notariuszem Beatą
Wałegą zawarto umowę sprzedaży prawa własności niezabudowanej nieruchomości, tj. działki
nr 111 o pow.0,3500ha (KW PO1O/00036877/2), położonej w Parkowie, gm. Rogoźno (obręb
PARKOWO), – Repertorium A nr 8382/2019, za cenę 40.300,00zł brutto. Sprzedaż nastąpiła
w trybie przetargowym. 

4. W dniu 20 grudnia 2019 r. w Kancelarii Notarialnej w Obornikach przed notariuszem Magdaleną
Dedyk-Michajłow zawarto umowę sprzedaży prawa własności niezabudowanej nieruchomości,
tj. działki nr 2116 o pow.0,2304ha (KW PO1O/00025563/8), położonej w Rogoźnie przy ul.
Międzyleskiej (obręb ROGOŹNO), – Repertorium A nr 12454/2019, za cenę 48.480,00zł brutto.
Sprzedaż nastąpiła w trybie przetargowym. 

5. W dniu 20 grudnia 2019 r. w Kancelarii Notarialnej w Obornikach przed notariuszem Bogną
Gruchot zawarto umowę sprzedaży prawa własności lokalu mieszkalnego nr 11 o pow.
użytkowej 44,48m2 w budynku w Rogoźnie przy ul. Wielka Poznańska 50, (obręb ROGOŹNO), z
przynależnym pomieszczeniem gospodarczym o pow. użytkowej 6,60m2, z udziałem do
nieruchomości wspólnej stanowiącej części budynku i urządzenia nie służące wyłącznie do
użytku właścicieli poszczególnych lokali wynoszącym 9/100 oraz z takim samym udziałem do
działki nr 1702/2 o pow.0,0394ha, objętej księgą wieczystą KW PO1O/00024325/1 oraz
udziałem w prawie własności działki nr 1702/1 o pow.0,0708ha objętej KW PO1O/00028505/5
wynoszącym 1/12, - Repertorium A nr 2430/2019, za cenę 25.817,60zł brutto. Sprzedaż
nastąpiła w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy z udzieloną 60% bonifikatą.

6. W dniu 20 grudnia 2019 r. w Kancelarii Notarialnej w Wągrowcu przed notariuszem Alicją Trytt
zawarto umowy sprzedaży:
a) prawa własności niezabudowanej nieruchomości, tj. działki nr 197/12 o pow.0,1212ha

(KW PO1O/00026122/2), położonej w Rogoźnie w rejonie ul. Słonecznej (obręb ROGOŹNO),
– Repertorium A nr 3602/2019, za cenę 55.903,50zł brutto. Sprzedaż nastąpiła w trybie
przetargowym, 

b) prawa własności niezabudowanej nieruchomości, tj. działki nr 197/14 o pow.0,0900ha
(KW PO1O/00026122/2), położonej w Rogoźnie w rejonie ul. Słonecznej (obręb ROGOŹNO),
– Repertorium A nr 3594/2019, za cenę 44.722,80zł brutto. Sprzedaż nastąpiła w trybie
przetargowym. 

7. W dniu 02 stycznia 2020 r. w Kancelarii Notarialnej w Rogoźnie przed notariuszem Danielem
Drązkiewiczem zawarto umowę sprzedaży prawa własności niezabudowanej nieruchomości,
tj. działki nr 197/13 o pow.0,0956ha (KW PO1O/00026122/2), położonej w Rogoźnie w rejonie
ul. Słonecznej (obręb ROGOŹNO), – Repertorium A nr 1/2020, za cenę 50.233,20zł brutto.
Sprzedaż nastąpiła w trybie przetargowym. 

8. W dniu 08 stycznia 2020 r. w Kancelarii Notarialnej w Rogoźnie przed notariuszem Danielem
Drązkiewiczem zawarto umowę sprzedaży prawa własności zabudowanej nieruchomości,
tj. działki nr 1764 o pow.0,0657ha (KW PO1O/00040222/7), położonej w Rogoźnie przy
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ul. Gościnna 11 (obręb ROGOŹNO), – Repertorium A nr 12/2020, za cenę 111.000,00zł brutto.
Sprzedaż nastąpiła w trybie przetargowym. 

Przychód w omawianym okresie wyniósł 593 929,30zł brutto

W OMAWIANYM OKRESIE:

1. W dniu 12 grudnia 2019 r. w Kancelarii Notarialnej w Rogoźnie przed notariuszem Danielem
Drązkiewiczem zawarto umowę Rep. A nr 2275/2019   przeniesienia prawa własności
nieruchomości jako wniesienia wkładu niepieniężnego – aportu – do gminnej Spółki Aquabellis
Sp. z o. o. z siedzibą w Rogoźnie przy ul. Lipowa 55, 64-610 na pokrycie przez Gminę objętych
26.721 nowo utworzonych udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki o łącznej
wartości nominalnej 13 360 500,00zł. W skład aportu wchodziły:

a)  działka nr 1349/14 o pow.0,0032ha (obręb ROGOŹNO, KW PO1O/00036647/1) wraz
ze znajdującą się na niej przepompownią ścieków oraz infrastrukturą towarzyszącą, 

b) działka nr 149/17 o pow.0,0175ha (obręb GARBATKA, KW PO1O/00036653/6) wraz
ze znajdująca się na niej przepompownią ścieków oraz infrastruktura towarzyszącą, 

c) sieci kanalizacyjne (grawitacyjna PCV fi 400, grawitacyjna PCV fi 300 i 315, grawitacyjna
PCV fi 250, grawitacyjna PCV fi 200, grawitacyjna PCV fi 160, tłoczna PE fi 110 i tłoczna PE
fi 90 oraz AKPiA).  

W roku 2019 wydano łącznie 396 zaświadczeń potwierdzających przekształcenie z dniem
01 stycznia 2019 r. prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe
w prawo własności oraz obowiązku wnoszenia opłat przekształceniowych w myśl przepisów ustawy
z dnia 20 lipca 2018  r. o przekształceniu prawa  użytkowania  wieczystego  gruntów  zabudowanych na 
cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz.916 z późn. zm.). Przepisom
ww. ustawy podległo 67 nieruchomości, położonych na terenie Gminy Rogoźno.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna 
w okresie międzysesyjnym 

 od 18.12.2019r.do 27.01.2020r.

19 grudnia -podpisanie umów z Poznańską Koleją Metropolitalną.
-udział w spotkaniu wigilijnym z osobami samotnymi z Gminy Rogoźno. 

20 grudnia -udział w spotkaniu wigilijnym z pracownikami CIS i Spółdzielni Socjalnej OPUS.
-udział w spotkaniu wigilijnym z członkami stowarzyszenia SEP.

27 grudnia -udział w uroczystych obchodach upamiętniających  101 -rocznicę wybuchu Powstania Wielkopolskiego.
-Odsłonięcie tablicy pamiątkowej na cześć Powstańców Wlkp. w Jaraczu.

30 grudnia -udział w posiedzeniu Komisji  SSOiK.
-udział w posiedzeniu Komisji GFiR.
-udział w Sesji Nadzwyczajnej RM.

04 stycznia -udział w Spotkaniu Noworocznym z Marszałkiem Woj. Wlkp. Panem Markiem Woźniakiem.
05 stycznia -udział w otwarciu   III Halowego Turnieju Piłki Nożnej o Puchar Sztabu WOŚP 2020.
06 stycznia -udział w wysłuchaniu  Koncertu na Święto Trzech Króli  Rogozińskiego Chóru Kameralnego.
08 stycznia -udział w premierze publikacji lokalnej książki  kulinarnej "Smaki i uroki Rogoźna"
09 stycznia -udział w spotkaniu opłatkowym Koła Powiatowego Polskiego Związku Niewidomych w Rogoźnie.
10 stycznia -udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.

-udział w spotkaniu noworocznym połączonym z Dniem Babci i Dziadka  członków  PZERiI.
-udział w Koncercie Noworocznym Orkiestry Dętej w RCK.

11 stycznia - udział w Gminnym Turniej Piłki Siatkowej „Wspieramy WOŚP”

12 stycznia -udział w  28  Finale „ WOŚP”
13 stycznia -udział w spotkaniu podsumowującym Rogoziński  Półmaraton  Przemysła II.
15 stycznia -udział w spotkaniu noworocznym połączonym z Dniem Babci i Dziadka  członków  PZERiI koło „Rofama”
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16 stycznia - udział w Spotkaniu Noworocznym z  Wojewodą Wielkopolskim  Panem Łukaszem Mikołajczykiem.
-Spotkanie z Prezesem Polskiego Związku Kajakowego, a zarazem Członkiem Zarządu Polskiego
Komitetu Olimpijskiego Tadeuszem Wróblewskim i olimpijką Izabelą Dylewską.

17 stycznia -udział w posiedzeniu KSSOiK
-udział w Spotkaniu Noworocznym ze Starostą Obornickim.

20 stycznia -udział w posiedzeniu Komisji GFiR.
21 stycznia -udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.
22 stycznia -udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy – CIS.

- udział w koncercie kolęd Społecznej Szkoły Muzycznej. 
23 stycznia -uczczenie 75 rocznicy wyzwolenia Rogoźna – złożenie kwiatów i zapalenie zniczy na grobach Żołnierzy

Nieznanych na rogozińskim cmentarzu.
24 stycznia - udział w Balu Studniówkowym ZS im. H. Cegielskiego.

- udział w Spotkaniu Noworocznym Gminy Oborniki.
25 stycznia - spotkanie z Profesorem Jerzym Wojewodą, członkiem Zarządu Union Internationale Motonautique –

światowej federacji zarządzającej sportem motorowodnym. Spotkanie w sprawie certyfikacji Jeziora
Rogozińskiego.
- udział w Balu Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej w Szkole Podstawowej w Parkowie.

26 stycznia -udział w Charytatywnym Turnieju Piłki Siatkowej oraz Festynie Rodzinnym.  

Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych.

Zapytanie nr 1 radnego Henryka Janusa:

Podczas posiedzenia KGFiR w dniu 20 stycznia br., nie otrzymałem wystarczającej informacji dotyczącej
braku możliwości płacenia kartą bankową w kasie Urzędu Miejskiego, już od kilku miesięcy. Od
momentu złożenia – na prośbę mieszkańców - przeze mnie wniosku o zainstalowanie terminala
płatniczego w kasie urzędu, do momentu instalacji minęło prawie pół roku. Po krótkim czasie działania
terminala, nie było możliwości płacenia kartą bankomatową. Prawdopodobnie okazuje się, że tylko
jedna osoba, będąca w pracy, może obsługiwać terminal. Pytania: dlaczego terminal nie działa
prawidłowo, oraz w jakim najbliższym czasie zacznie działać w godzinach pracy normalnie? 
Z informacji, które otrzymałem wynika, że RCK ma zainstalowanych pięć terminali, które instalowano w
ciągu około dwóch tygodni i wszystkie działają prawidłowo. 

Zapytanie nr 2 radnego Henryka Janusa:

30 grudnia radni otrzymali od p. sekretarza Marka Jagody, odpowiedź na moje pytanie dotyczące
transmisji z sesji rady, jak również możliwości odtworzenia poprzez serwis  youtube  o następującej
treści:

„Poniżej przekazuję treść informacji, którą otrzymałem od Inspektora Danych Osobowych dot.
możliwości publikowania nagrań z sesji na serwisie youtube. Inspektor Ochrony Danych w swojej
informacji wskazał na ryzyko korzystania z serwisu youtube i nie zaleca, aby korzystać z tego serwisu. 

Nie można się z tą opinia zgodzić, ponieważ wiele gmin jak również starostw powiatowych, transmituje
obrady sesyjne poprzez ten serwis. Przykładem może być Starostwo Powiatowe w Obornikach, jak
również Urząd Miejski w Obornikach. 
Wnioskuję o przedstawienie opinii prawnej, dotyczącej braku możliwości transmitowania obrad sesji na
serwisie youtube.
Proszę o przekazania informacji, dotyczącej rocznych (2019 rok) kosztów transmitowania w 2019 roku
na serwerze esesji, i ewentualnych kosztach na serwisie yuotube. Jakie są to kwoty?

Interpelacja 1/2020  radnego Henryka Janusa.

W imieniu mieszkańców Gminy Rogoźno wnioskuję o wykonanie  zadań poprawiających bezpieczeństwo
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w ruchu drogowym, jak również wizerunek gminy:
1. Naprawa lub likwidacja przystanku autobusowego, wraz z naprawą kostki brukowej, położonego

przy drodze nr 11 w centrum wsi Gościejewo (działka nr 324) , po prawej stronie jadąc w
kierunku Piły oraz montaż szyby na drugim przystanku położonym na działce gminnej nr 151/4.
Członkowie KGFiR, o naprawę tych przystanków wnioskowali jednogłośnie, dwukrotnie w ciągu
ok. 2 lat.

2. Wymalowanie na odcinku ok. 20 mb. znaku poziomego P4 lub P2, na drodze nr 272514P od
skrzyżowania z drogą nr 11 w Gościejewie. W związku z parkującymi pojazdami na drodze nr
272514P,  przy skrzyżowaniu  z drogą nr 11, wjazd na drogę nr 11, jak również zjazd z tej drogi
jest bardzo utrudniony i bardzo niebezpieczny.

3. Montaż lustra na pierwszym zakręcie (w prawo), drogi nr  272511P jadąc od drogi nr 11.
Budynki gospodarcze oraz betonowy płot zasłaniają widoczność na zakręcie w/w drogi, po
której poruszają się piesi (m. in. z Monaru, Markotu), samochody osobowe i ciężarowe, jak
również kombajny i ciężkie maszyny rolnicze, jak również o dużych rozmiarach, zestawy wożące
słomę do zakładu „Holpol”. Ze względu na bezpieczeństwo w/w użytkowników drogi, wniosek
mieszkańców jest w pełni uzasadniony. Jest to powtórzenie wniosku KGFiR z 2019 roku.

W załączeniu, zdjęcia w Biurze Rady, dotyczące w/w wniosków.

                                                   Uzasadnienie.

W/w wnioski mieszkańców zgłosiłem podczas posiedzenia KGFiR  w dniu 20 stycznia br. Ze zdziwieniem
stwierdziłem, że radni (nieobecny w tym punkcie radny Krzysztof Nikodem) że wszystkie wnioski poparł
Paweł Wojciechowski, i moja osoba, a w jednym przypadku wniosek nr 1 poparła Ewa Wysocka. Gdyby
wniosku służące poprawie bezpieczeństwa, uzyskały poparcie członków KGFiR, tej interpelacji nie
byłoby.
Wniosek nr 1 – przeciw, radni  Nadolny, Perlicjan i Kinach.
Wniosek nr 2 – przeciw, radni Nadolny i Kinach, wstrzymujące, radni Wysocka i  
                           Perlicjan
Wniosek nr 3 – przeciw, radni Nadolny, Kinach i Perlicjan, wstrzymująca, Ewa  
                           Wysocka
Składam powyższą interpelację, tak ważną i pilną dla mieszkańców Sołectwa Gościejewo, ponieważ
zostałem do tego zobowiązany. 
Natomiast zgłoszone wnioski, przez radnych, Wysocką i Kinacha  zostały jednogłośnie przyjęte. 

Ad. 10 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
Pan radny Maciej Kutka zwrócił uwagę na brak zamieszczenia w tym punkcie odpowiedzi na jego
interpelację w spr. organizacji Półmaratonu.
Pan Przewodniczący poinformował, że zostanie ona odczytana na następnej sesji.

Ad. 11 Wolne głosy i wnioski.

Pan radny Perlicjan odniósł się do sposobu podejmowanych wniosków na KGFiR oraz wnoszonych uwag
do protokołu,

Pan Henryk Janus przedstawił wnioski z KGFiR, które nie uzyskały aprobaty członków komisji,

Pan radny Adam Nadolny odniósł się do kwestii realizacji wniosków klubów opozycyjnych i koalicyjnych,
budowy drogi Karolewo – Tarnowo, na co pan Wojciechowski wniósł sprzeciw oraz pan Janus
tłumacząc, że jest to sprawa powiatu,

Pan wiceprzewodniczący Chudzicki zwrócił się z prośbą o reakcję w sprawie wypełnionych pojemników
na odzież postawionych przez „Czerwony Krzyż”, złożył prośbę o możliwość uczczenia śp. pana Czesława
Janusa w taki sposób by w Zawodach Motorowodnych można było ubiegać się o Memoriał jego imienia,
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zaproponował zwiedzenie hal sportowych w sąsiednich miejscowościach by mieć wizję, jakie propozycje
złożyć do projektu tej hali. Burmistrz wskazał, że sprawa zostanie przeanalizowana co do pojemników, w
sprawie hali pan Szuberski wskazał, że temat wstępnie będzie realizowany w marcu po rozstrzygnięciu
najważniejszych zadań przez wydział inwestycyjny,

Pan Maciej Kutka zwrócił się z zapytaniem, czy zaistniała sytuacja w gminnej lidze piłki nożnej, że nie
było ubezpieczenia meczów? Pani Tomaszewska poinformowała, że taka sytuacja miała miejsce,
pracownik odpowiedzialny za tą sytuację już nie pracuje w urzędzie a do dnia dzisiejszego żadne
roszczenie ze strony rodzica do urzędu nie wpłynęło.

Pan radny Wojciechowski podjął kwestię braku uczestnictwa pana wiceprzewodniczącego w Kongresie
Samorządowym organizowanym przez SGiPW, na co otrzymał odpowiedź od pana Chudzickiego, że
takiego zaproszenia nie otrzymał, natomiast pan burmistrz dodał, że zaproszenie kierowane była tylko
do niego imiennie, a oddelegowany na to spotkanie został pan sekretarz,

Pan Hubert Kuszak zaproponował by na objeździe po halach sportowych obecni byli nauczyciele
wychowania fizycznego, ponieważ są to osoby najbardziej kompetentne i znające tą sprawę, zgłosił zbite
lustro przy wyjeździe z kościoła św. Ducha, brak kosza na śmieci przy SP2, złamana lampa przy Pl. Karola
i zapytał pana dyrektora Mysłka co z mieszkaniami socjalnymi? Pan dyrektor poinformował, że pierwsze
rodziny już zasiedlają mieszkania, nie zgłosiły się jedynie 4 osoby

Pan radny Kutka podniósł kwestię terminu składania wniosków o stypendium sportowe i dodał, że
informacja, którą otrzymał jest inna o tej, którą pani Tomaszewska przedstawiła na dzisiejszej sesji, a
dotyczyła ona dokończenia prac nad regulaminem i wniesienia na komisje celem dokonania zmian, a
potem dopiero na sesję w miesiącu lutym,

Pan radny Kuszak odniósł się do tematu flag i uzyskał odpowiedź, że z obecnego budżetu flagi zostaną
zakupione do szkół i instytucji gminnych, a  zakup przez mieszkańców będzie umożliwiony w muzeum,
radny zasygnalizował „Dzień Bezpiecznego Internetu” i zaproponował ogłoszenie konkursu dla szkół w
tym temacie, na co pani kierownik przystała i zaproponowała wsparcie. 

Pan radny Henryk Janus chciał odpowiedzieć panu radnemu Nadolnemu, ale zauważył że radny Nadolny
chyba wyczuł, że będzie się go pytał i zniknął. Do wypowiedzi p. burmistrza sprostował, że Zarząd
Powiatu Obornickiego zadecydował o wykonaniu projektu przebudowy drogi Karolewo-Tarnowo, ale na
wniosek ówczesnego radnego Krzysztofa Ostrowskiego.   Zasygnalizował, że 15 lutego odbywać się
będzie Turniej Tenisa Stołowego XXI Regionalne Zawody Radnych, Wójtów, Burmistrzów i Starostów  w
Tenisie Stołowym w Witkowie i poprosił o zgłoszenia radnych i burmistrza, do biura rady.

Powtórzył także słowa z posiedzenia KGFiR, że ojców sukcesu wytyczenia przejścia dla pieszych w m.
Parkowo jest coraz więcej. Przypomniał, że członkowie KGFiR dwóch poprzednich kadencji, jak również
Zebranie Wiejskie w Parkowie, wielokrotnie wnioskowali o to przejście, lecz ówczesny dyrektor ZDP p.
Jeran był temu przeciwny, argumentując, że przejście w tym konkretnym miejscu ze względów
bezpieczeństwa nie może zostać wykonane.

Radny Paweł Wojciechowski poruszył temat obwodnicy i brak korespondencji w tej sprawie w 2019 r,
wynikający z braku pism na BIP, kwestię nagrania nieodbytej sesji w grudniu  oraz poinformowania o
ewentualnym spotkaniu z przedstawicielami WZDW w celu wizji ul. Kościelnej i postawienia tam
barierek ochronnych – otrzymał odpowiedź, że działania w spr. obwodnicy są cały czas, a problemem są
środki finansowe, w sprawie nagrania z nieodbytej sesji będzie spotkanie, które jest umówione na
najbliższy tydzień

Radny Janus zgodził się z radnym Wojciechowskim, że na stronie nie może być transmisji z odwołanej
sesji rady, bo to nie była sesja.

Ad. 12 Zakończenie.
Sesja została zakończona trzykrotnym uderzeniem laski przez pana przewodniczącego o godz. 21;00.
Protokołowała – Anna Mazur.
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